
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 

Styrelsemöte i Falu Bridgeklubb 250225 
 
 

Närvarande: Gunnar Tunkrans ordf, Tomas Sundström sekr, Fredrik Skoglund, Ann 
Christin Cachrimanidou och Efrem Cachrimanidis 

 
 

1. Dagordning godkänns.         
  

2. Föregående protokoll  
Ordförande går igenom föregående mötesprotokoll och mötet har inget att tillägga. 

  
3. Ekonomi  

Annika har skickat in en redogörelse som visar att ekonomin går enligt budget. Det 
var inte budgeterat för den pågående kursen, så det blir lite plus ändå.  
   

4.  Kursverksamhet  
Fortsättningskursen har 17 deltagare, leds av Gunnar och Tomas. 5 avsnitt i kurs 2 är 
avklarade. 
 

5. Dalabridgens max hjärternål den 22:a mars.     
 Gunnar skickar inbjudan till samtliga dalaklubbar. Miro kommer att vara tävlingsledare, 
Ann Christine och Efrim fixar kaffe och fikabröd. Under spelpaus får deltagarna inta 
lunch på stadens näringställen.        
  

6. Rapport från valberedningen       
 Efrim avgår från styrelsen och Magnus Johansson väljs in som ordinarie. Övriga 
ledamöter sitter kvar i styrelsen. 

 
 

 



  
 

7. Förberedelser inför årsmötet 
Kallelse har gått ut. Inga motioner har lämnats in. För närvarande är 10 par anmälda 
för spel. 
 

8. Övriga frågor 
Anmälan för tävlingsansvariga: Listan anslagstavlan anses vara otillräcklig och 
Gunnar tänker göra en ny i Excel. 
Förslag på att det ska skrivas in på anmälningsplatsen, att då det stämmer med 
antalet par, spelas 27 brickor, för att alla ska möta alla.  

 
 

Nästa möte  
Konstituerande möte 1:a mars (efter årsmötet) 
 
 
 
Sekreterare Ordförande 

 
 

Tomas Sundström Gunnar Tunkrans 


	1. Dagordning godkänns.
	2. Föregående protokoll
	Ordförande går igenom föregående mötesprotokoll och mötet har inget att tillägga.
	3. Ekonomi
	5. Dalabridgens max hjärternål den 22:a mars.      Gunnar skickar inbjudan till samtliga dalaklubbar. Miro kommer att vara tävlingsledare, Ann Christine och Efrim fixar kaffe och fikabröd. Under spelpaus får deltagarna inta lunch på stadens näringstäl...
	6. Rapport från valberedningen        Efrim avgår från styrelsen och Magnus Johansson väljs in som ordinarie. Övriga ledamöter sitter kvar i styrelsen.
	7. Förberedelser inför årsmötet
	8. Övriga frågor
	Nästa möte

